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MAJOLIKA 
 
Nika Bobnar 
Svojo športno pot je Nika začela s tekom na smučeh, nadaljevala s plesom in najdlje trenirala atletiko. Med epidemijo je začela 
kolesariti, pristala je v ekipi BTC City Ljubljana. V letu 2021 je na prvi tekmi za svetovni pokal v Italiji padla in presenetila 
trenerja, da se ni bala voziti v skupini. Sledila je prva zmaga na državnem prvenstvu v vožnji na čas v Kopru. In ko je bila istega 
leta razočarana nad svojim nastopom na evropskem prvenstvu, je na svetovnem prvenstvu v Belgiji v kronometru dosegla 23. 
mesto in s tem postala najboljša slovenska mladinka. V svoji prvi sezoni je prevozila okrog 12 tisoč kilometrov.  
V krstni sezoni med mlajšimi članicami v letu 2022 in šele drugi sezoni v kolesarski karieri je Nika ponovno opozorila nase z 
borbenim dirkanjem in občutkom za vožnjo v skupini. Svojo prvo mednarodno dirko na velodromu je v seštevku treh dni končala 
na 4. mestu in na evropskem prvenstvu za las zgrešila medaljo. Na evropskem prvenstvu se je izkazala še s 14. mestom v 
kronometru, na sredozemskih igrah z 12. mestom, na državnem prvenstvu pa je osvojila naslova med mlajšimi članicami v 
vožnji na čas in na cestni dirki. S tem je Nika že drugo leto zapovrstjo postala naša najboljša mlada cestna kolesarka. 
 
 
BRONASTE PLAKETE 
 
Boštjan Notar 
Boštjan se je s floorballom prvič srečal v devetdesetih, ko je bil igralec kluba Loški škofje, kasneje je nastopal za klub Loka 
Spiders in končno za Insport Škofja Loka. Kot igralec je zabeležil več naslovov državnega prvaka, bil član slovenske 
reprezentance in z njo nastopil na svetovnem prvenstvu. 
Po zaključku aktivnega igranja je leta 2011 prevzel vodenje Floorball kluba Insport Škofja Loka. Pod njegovim vodstvom je klub 
doživel velik razcvet, tako v mladinskih selekcijah, kot tudi pri članih. Postal je prepoznaven ne le v Sloveniji, ampak tudi v 
Evropi. Članska ekipa je pod njegovim predsedovanjem osvojila zadnja štiri državna prvenstva in zadnje štiri naslove prvaka v 
mednarodni floorball ligi. Naslove dodajajo tudi predstavniki mlajših kategorij in mirno lahko rečemo, da je Floorball klub Insport 
eden najtrofejnejših klubov v občini. Boštjan je s svojim nesebičnim delom in organizacijskim pristopom veliko prispeval ne 
samo k razvoju floorballa v občini Škofja Loka, ampak tudi v Sloveniji. S tem daje s srčnostjo in zavzetostjo svoj prispevek 
posredno tudi celotnemu škofjeloškemu športu. 
 
Primož Šink 
Primož se je v delo Smučarskega kluba Alpetour vključil, ko smo v Škofji Loki pred več kot desetimi leti pričeli z zasneževanjem 
hriba pod Loškim gradom. S svojo ekipo je neprecenljiv zasneževalec in človek, ki zna delati z ljudmi. Tudi s tistimi, ki so 
malenkostno nepotrpežljivi. Pri zasneževanju in pripravi proge za otvoritveno slovesnost Pokala Loka sta z Mihom Bokalom in 
svojimi sodelavci dokazala, da je ob slabih zimah mogoče pripraviti dobro snežno podlago tudi sredi mesta. Proga je 
namenjena izvedbi paralelnega slaloma v času tekmovanja Pokal Loka in prireditvi Smučanje po starem, mladim pa zagotavlja, 
da se lahko ob slabih zimah veselo smučajo in sankajo sredi mesta. Primož je od leta 2013 tudi član organizacijskega odbora 
Pokala Loka in sodelavec pri organizaciji njegove otvoritvene slovesnosti. 
 
Patrik Vlaj 
Patrik se je kraljici športa zapisal že v osnovnošolskih letih, ko je začel trenirati pri Atletskem klubu Škofja Loka. Dosegal je 
dobre rezultate kot sprinter na osnovnošolskih in srednješolskih tekmovanjih. Pred desetimi leti je v klubu začel delovati kot 
trener. Kot stalen član trenerske ekipe ima pod svojim okriljem skupino starejših osnovnošolcev in srednješolcev. Trenersko 
delo opravlja predano, za njim pa sta tudi uspešno opravljeni izobraževanji za strokovnega delavca v atletiki 1. in 2. stopnje. 
 
Aleš Zorman 
Aleš se s športom ukvarja že od rane mladosti. S floorballom se je prvič srečal v zgodnjih devetdesetih, ko je temu športu 
pomagal orati ledino najprej v občini Škofja Loka, pozneje pa tudi v državi kot vratar prvega škofjeloškega kluba Loka Spiders in 
članske reprezentance. 
Po zaključku aktivnega igranja ga je pot vodila v sodniške vrste, ko je po letu 2004 postal sodnik tekem državnih prvenstev. Dve 
leti pozneje je prevzel vodenje sodniške organizacije pri Floorball zvezi Slovenije, kar opravlja že več kot petnajst let. Leta 2010 
je postal mednarodni sodnik in s svojim sodniškim kolegom deli pravico na mednarodnih mladinskih in članskih svetovnih 
prvenstvih in turnirjih. 



 

 

 

Poleg tega, da je s svojim delom in trudom veliko prispeval 
za razvoj floorballa tako v občini Škofja Loka, kot tudi v 
Sloveniji, s svojim sodniškim kolegom tvorita enega izmed 
boljših sodniških parov v Evropi.  
 
Janko Žorž 
Janko je strelstvu zapisan že dobro desetletje. Poleg 
streljanja je bil aktiven v upravnem odboru Strelskega društva Kopačevina, skrbel je za strelišče v Osnovni šoli Cvetka Golarja 
in začel s treniranjem mladih strelcev. Še bolj aktiven je postal po združitvi s Strelskim društvom Škofja Loka. Poleg tekmovanj 
z zračno puško in treniranja mladih je član nadzornega odbora društva, pomaga pri izvedbi tekmovanj in skrbi za urejenost 
društvenih prostorov in strelišča. Vse to je Janku v veselje, dela pa opravlja prostovoljno, samoiniciativno in brezplačno. 
 
 
SREBRNE PLAKETE 
 
Jožica Anžel 
Jožica je v osnovni šoli trenirala atletiko pri Triglavu v Kranju. In rada je tekla tudi pozneje, ko si je ustvarila družino, s katero je 
igrala tenis in smučala. Mož ji je kupil Rogovo kolo in tako se je začela družiti z loškimi kolesarji. Sledile so udeležbe na 
številnih domačih in tujih tekmovanjih. Pomerila se je tudi na triatlonih, da pa je bilo vadbe zagotovo dovolj, se je za trening več 
kot dvajset let - razen pozimi - vozila s kolesom v službo v Ljubljano. Danes je pri Društvu upokojencev Škofja Loka vodja 
kolesarske sekcije, kjer jo je društvena kolegica navdušila za nastop na svetovnem prvenstvu 2019 na Poljskem, kjer si je med 
tekmo zlomila roko. A tekmovanja so sledila tudi pozneje na domačih državnih in mednarodnih srečanjih. Na svetovnem 
prvenstvu v kolesarstvu za amaterje septembra 2022 v Italiji je postala najboljša na svetu v kronometru in osvojila še tretje 
mesto v cestni vožnji. Kako je bilo letos na svetovnem prvenstvu v Glasgowu, pa nam bo povedala kar sama… 
 
Tina Demšar 
Tina se je atletiki zapisala v osnovni šoli in kot odlična tekačica na 60, 100 in 200 m sodelovala v pionirski in mladinski 
reprezentanci Slovenije. Tudi pozneje v članski konkurenci je dosegala odlične rezultate in bila leta 2009 najhitrejša slovenska 
sprinterka. Nastopila je na sredozemskih igrah, univerzijadi in evropskem prvenstvu. V Atletskem klubu Škofja Loka je še kot 
aktivna atletinja pred več kot dvajsetimi leti začela z vadbo najmlajših in opravila usposabljanje za vaditeljico atletike. Odtlej je 
stalna članica ekipe atletskega kluba, zadnja leta skrbi za administrativna opravila in je podpredsednica upravnega odbora.  
 
Pavle Dobovšek 
Pavle je ustanovni član časomerilske ekipe Loka Timing, kjer je dejaven od leta 1979 do danes. Aktivno je sodeloval pri 
nastanku kluba Loka Timing šestnajst let pozneje in še vedno redno sodeluje pri izvedbah in merjenju časov na tekmovanjih po 
vsej Sloveniji in v tujini. Volontersko je prisoten pri vseh akcijah ekipe Loka Timing, v okviru katere je pripomogel k popularizaciji 
tekmovalnega deskanja, in pri vseh dobrodelnih dogodkih, kjer sodeluje časomerilska ekipa. 
Ni pa to njegov edini prispevek k razvoju in popularizaciji škofjeloškega smučarskega športa. Že od mladinskih let je vozil 
smučarje in njihovo opremo na treninge in tekmovanja, bil je sodnik na smučarskih tekmovanjih, v svoj objektiv fotoaparata in 
kamere pa še vedno ujame zanimive detajle s tekmovanj in dogodkov okoli njih. Aktivno je sodeloval tudi pri nastajanju muzeja 
športa v Škofji Loki. Pavletovo res obsežno, volontersko, največkrat nevidno delo iz ozadja predstavlja njegov pomemben 
prispevek k razvoju in uveljavljanju športa v Škofji Loki. 
 
Franci Masterl 
Franci že več kot trideset let aktivno deluje na področju športa. Najprej je bil tekmovalec v alpskem smučanju, po končani 
športni karieri pa se je v Smučarski klub Alpetour vključil kot eden izmed ključnih delavcev pri pripravi prog za različna 
tekmovanja. Pozneje je bil kot starš svojih otrok še bolj povezan s klubom, saj so starši pogosto vozili tekmovalce na različna 
tekmovanja. Bil je sodnik na tekmovanjih regionalnega, nacionalnega in mednarodnega ranga. Sodeluje pri izvedbah 
mednarodnega tekmovanja za otroke v alpskem smučanju Pokal Loka, kjer je bil od leta 2000 do 2021 član Tekmovalnega 
odbora in vodja tekmovanja.  
V smučarskem klubu še danes sodeluje pri organizacij vseh tekmovanj in skrbi za pripravo zastav držav udeleženk tekmovanj 
tudi na smučišču Stari vrh. 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

 

ZLATA PLAKETA 
 
Janez Franko 
Janez Franko že več kot štirideset let aktivno deluje na 
področju smučarskega športa. Najprej je bil tekmovalec, 
pozneje pa je začel sodelovati pri izvedbah tekem kot starš 
enega od tekmovalcev. Bil je sodnik na tekmovanjih 
regionalnega, nacionalnega in mednarodnega ranga. Sodeloval je tudi pri olimpijskih igrah v Sarajevu leta 1984. Tega leta pa 
vse do 2015 je bil član Tekmovalnega odbora mednarodnega tekmovanja za otroke POKAL LOKA. Zelo kmalu je v 
Smučarskem klubu Alpetour prevzel mesto gospodarja, odgovornega za ves material, potreben na tekmovanjih. Sodeloval je pri 
žrebanjih za vsa tekmovanja, tako za otroška, FIS tekme in tudi Pokal Loka, pripravljal startne številke in skrbel za razdelitev ter 
prevzem le-teh na smučiščih, pozneje pa tudi za pripravo za naslednje tekme. Skrbel je za red v klubskem skladišču, pripravljal 
in poskrbel za izobešanje zastav držav udeleženk tekmovanj, napise držav za sprevode, izobešanje reklamnih panojev 
sponzorjev in še in še bi lahko naštevali. 
Danes je Janez še vedno član Smučarskega kluba Alpetour in po svojih najboljših močeh pomaga pri izvedbi srečanj, ki jih klub 
organizira. 
 
 
SVEČANE LISTINE  
 
Balinarski klub Loka 1000 
Balinarski klub Loka 1000 ima svoje zametke z enosteznim baliniščem ob stavbi Društva upokojencev v Šolski ulici blizu 
sedanje OŠ Škofja Loka mesto. Ker je bilo zanimanje večje od ene steze, so pobudniki Jože Čuš, Franc Strel, Ivan Breznik in 
Peter Avguštin ustanovili društvo, in sicer 11. 7. 1973, ko je mesto Škofja Loka praznovalo svojo tisočletnico. 
Pobudniki so pridobili lokacijo pri krajevni skupnosti Škofja Loka za izgradnjo štiristeznega balinišča na zapuščenem in 
neurejenem prostoru - na t.i.  »Krevsovem otoku«, kjer je stalo nekaj poslopij opuščene žage. Ker je to nekakšen otok na Selški 
Sori, je dobil »domače« ime Benetke. Prostor so poplave v letih 1990 in 2007 skoraj v celoti uničile, a so ga obakrat obnovili, 
danes pa je zavarovan s protipoplavnim zidom. 
Društvo že od samega začetka deluje bolj v rekreativni smeri kot v tekmovalni. Poleg rekreativcev je članska ekipa večinoma 
prisotna na področni ravni, stalno pa je aktivna tudi veteranska ekipa. Ob balinišču je danes prostor tudi za kegljanje na vrvici, v 
klubskih prostorih pa pozimi igrajo pikado, tarok in šah. 
Za pomoč pri delovanju društva, vzdrževanju objekta in nakupu opreme za balinarje so poleg občinskih in donatorskih sredstev 
pomembni tudi prihodki gostinskega obrata. Štiristezno igrišče z asfaltno podlago, objekti in okolico je danes eno najlepših 
balinišč v naravi, k čemur so pomembno prispevali člani kluba s svojim prostovoljnim delom.  
Društvo je živo in danes šteje več kot 60 aktivnih članov ter še precejšnje število podpornih članov. Tako so loške Benetke 
prijeten kraj za rekreacijo in druženje. 
 
Bojan Buden 
Bojan je v balinarskem športu že od leta 1974. Več kot 20 let je bil aktivni igralec Balinarskega društva Trata, s katerim se je 
uvrstil v najvišji rang takratne jugoslovanske lige. Letos Bojan praznuje poseben jubilej, saj vodi društvo že 40 let. Pod njegovim 
vodstvom je Balinarsko društvo Trata postalo eno najboljših balinarskih društev ne samo v Sloveniji, ampak tudi v Evropi, saj se 
lahko pohvali s 30 medaljami z evropskih in svetovnih prvenstev. Ekipa je osvojila polovico prvih mest v 32-letni zgodovini 
Super lige v Sloveniji, v Evropi pa je zabeležila drugo in tretje mesto.  
Za doseganje takih uspehov pa je potrebna tudi infrastruktura. Pod Bojanovim vodstvom in organizacijo je na Trati zrasla 
balinarska dvorana, ki ponuja odlične pogoje za treniranje in igranje na najvišji ravni, kar dokazujejo številni najboljši balinarji na 
svetu iz Škofje Loke, ki še danes krojijo svetovni vrh balinanja: Damjan Sofronievski, Uroš Vehar, Davor Janžič in Jasmin 
Čauševič. 
Balinanje je Bojanu način življenja. Kot prejemnik priznanja ob 100-letnici športa v občini Škofja Loka leta 2006 in zlate plakete 
Zavoda za šport in Športne zveze Škofja Loka leta 2014 se mu ob podelitvi najvišjega občinskega športnega priznanja za 
neumorno vodenje društva iskreno zahvaljujemo. 
 
Anča Kalan 
Anča se je kot dekle vključevalo v aktivnosti telovadnega društva Partizan v Gorenji vasi. Srednja šola jo je pripeljala v Škofjo 
Loko, pozneje je v Ljubljani postala aktivna tudi v študentskih športnih sredinah. Blizu ji je bilo alpsko smučanje in kot mladinka 
je leta 1966 začela smučati v Škofji Loki. Aktivirala se je v delo smučarskega kluba in postala vaditeljica smučanja in smučarska 
sodnica. Z začetkom mednarodnega tekmovanja otrok v alpskem smučanju za POKAL LOKA je bila članica tekmovalnega 
odbora, v organizacijskem odboru pa že več kot trideset let vodi pododbor za marketing.  
V osemdesetih letih je bila pobudnica in glavna organizatorka otroškega občinskega tekmovanja za POKAL CICIBAN, ki je v 
tistem času na pobočja smučarske dolince v Vincarjih privabilo tudi do 200 nadobudnih mladih smučarjev. To tekmovanje po 



 

 

 

več kot 40 letih še vedno privablja podmladek mladih alpskih 
smučarjev občin Škofja Loka, Gorenja vas-Poljane, Železniki 
in Žiri. 
Še danes je aktivna pri organizaciji memoriala loških alpskih 
smučarjev: Jožeta Kuralta, Borisa Strela, Lee Ribarič, Darje 
Porenta, Luka Knifica, Mirana Ahčina in Nuše Tome, 
Smučarski klub Alpetour pa vsako leto organizira spominsko 
FIS tekmovanje za člane in članice.  
Anča Kalan je delovala v organih Smučarske zveze Slovenije kot koordinatorka sodnikov za zahodno regijo. Danes je članica 
Upravnega odbora in predsednica sodniškega zbora v Smučarskem klubu Alpetour, v katerem si brez nje ne bi mogli 
predstavljati alpskega smučanja v Škofji Loki. 
 
Lara Poljšak 
 Lara je z jadranjem povezana že skoraj od rojstva, od devetega leta dalje pa se s tem športom ukvarja tekmovalno. Pričela je v 
razredu Optimist in pozneje nadaljevala na različnih jadrnicah. V mladinskih razredih je bila vsa leta članica slovenske 
reprezentance na svetovnih in evropskih prvenstvih.  
Med študijem na Fakulteti za turistične študije v Portorožu se ji je leta 2018 ponudila priložnost, da se pridruži ameriški 
profesionalni tekmovalni ekipi Quantum Racing, katero je sprejela z odprtimi rokami. Že prvo sezono leta 2018 je s to ekipo 
osvojila naslov svetovnih prvakov v razredu TP52, kjer nastopajo najboljši svetovni jadralci.  
Odlični rezultati so Lari odprli vrata v številne druge profesionalne tekmovalne ekipe. V sezoni 2022 je prvič jadrala na več kot 
treh jadrnicah, kar je bilo zelo naporno. Pravzaprav je vsak mesec imela vsaj eno ali dve regati, in to vsakič v drugi državi. Kot 
najmlajša udeleženka v celotni floti, kjer sta doslej tekmovali le dve ženski, je lansko leto s posadko Quantum Racing že drugič 
osvojila naslov svetovnih prvakov. Z ekipo je na najvišji stopnički stala na štirih izmed petih regat. 
Lara je direktorica podjetja za proizvodnjo jader in je ena najbolj vsestranskih slovenskih jadralk. Na slovenski lestvici je med 
člani posadk prepričljivo vodilna, na mednarodni ravni pa zaseda neverjetno 6. mesto med ženskami in 25. mesto globalno.  
Najvišje občinsko športno priznanje pa ne prejema le zaradi zmage na svetovnem prvenstvu, ampak tudi kot zgled mladim in 
ženskam, ki so v profesionalnem jadranju že dolga leta zapostavljeni. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


